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سرویس ورزشی-
پس از انجام قرعه کشــی رقابت های جام ملت های 
آسیا 2019 در امارات، بیش از تعیین همگروهی ها، مسیر 
تیم ملی فوتبال کشورمان تا فینال این رقابت ها مشخص 

شد. 
هفدهمین دوره جام ملت های آسیا از 5 ژانویه 2019 )15 
دی ماه( و با دیدار تیم های امارات و بحرین آغاز خواهد شد که 
تیم ملی فوتبال کشــورمان در ایــن رقابت ها با تیم های عراق، 

ویتنام و یمن در گروه D بازی ها قرار گرفت.
البته با 24 تیمی شــدن جام ملت های آسیا برای اولین بار 
و راهیابی تیم هــای درجه 3 و حتی 4 قاره کهن به هفدهمین 
دوره ایــن رقابت ها، مرحله گروهی برای تیم ملی فوتبال ایران 
به عنوان پرقدرت ترین تیم آسیایی حال حاضر چندان هم مورد 
توجه و با اهمیت نبود. بلکه بیشتر از تعیین همگروه های ایران، 
این مســیر راهیابی تا دیدار نهایــی بازی ها بود که مورد توجه 
قرار داشت. مسیری که با کمترین چالش ممکن برای قهرمانی، 

هموارتر از همیشه است.
در دور گروهی ایران باید هرطور شــده اجازه ندهد تیمی 
ســرگروهی اش را به خطر بیاندازد چرا که در غیر این صورت 
بازی های حذفی ایران بسیار سخت تر از حالت سرگروهی خواهد 
بود. اما اگر شــاگردان کی روش بتواننــد همان طور که از آنها 
انتظار می رود عمل کنند و به عنوان تیم نخســت راهی مرحله 
یک شــانزدهم نهایی مسابقات شــوند تا نیمه نهایی در مقابل 

رقیب سرشناس و بزرگی قرار نخواهند گرفت.
ایران اگر بتواند در پایان مرحله گروهی صدرنشــین گروه 
 F و B، E باشــد، باید به مصاف تیم ســوم یکی از گروه های D
برود. سخت ترین رقیب ممکن در این حالت می تواند تیم ملی 
سوریه و یا عمان باشد، در حالی که اردن، لبنان، کره شمالی و 
ترکمنستان که همگی تیم های سطح پایینی محسوب می شوند 
هــم می توانند رقیب احتمالی ایــران در اولین دور حذفی جام 

ملت های آسیای 2019 شوند.
مســیر تیم ملی فوتبال کشورمان پس از دیدار مرحله یک 
شــانزدهم نهایی هم چندان سخت نیست. در واقع قرار گرفتن 
در گروه D بازی ها بزرگترین شــانس را در اختیار ملی پوشان 
کشورمان گذاشــته که مجبور نباشند برای راهیابی به جمع 4 
تیم برتر رقابت ها، حریــف پرقدرتی را پیش روی خود ببینند. 
تایلند، بحرین یا چین می تواننــد رقیب ایران در دیدار مرحله 
یک هشتم نهایی باشد و عبور از این مرحله ساده هم کار چندان 

سختی به نظر نمی رسد.

کار برای تیــم ملی ایران تازه از مرحلــه نیمه نهایی آغاز 
خواهد شــد. جایی که به احتمال زیاد بایــد به مصاف یکی از 
دو تیم ژاپن و استرالیا برود. تیم هایی که هرکدام به اندازه ملی 
پوشان کشورمان قدرتمند هســتند و به همراه ایران از شانس 
یکســانی برای کسب عنوان قهرمانی برخوردارند. در واقع عبور 
از نیمه نهایی برای شــاگردان کی روش، دشوارترین پیچ جاده 
قهرمانی است و در صورتی که به سلامت از این مرحله هم عبور 
کند، فینال جام ملت های آسیای 2019 می تواند مصاف ایران با 
یکی از سه قدرت دیگر آسیایی یعنی کره جنوبی، امارات میزبان 
و عربستان ســعودی باشد. تیم های پرقدرتی که البته شکست 
دادنشان به اندازه پیروز شدن بر استرالیا و ژاپن سخت نخواهد 
بود. شاگردان کی روش پس از آشنایی با مسیر قهرمانی در جام 
ملت های آسیا و پشت سر گذاشتن جام جهانی در روسیه، 6 ماه 
فرصت خواهند داشت تا خود را برای پایان دادن به طلسم 43 
ساله قهرمانی در آسیا آماده کنند. امید است فدراسیون فوتبال 
از همیــن حالا با اتخاذ تصمیمات درســت و انجام تدابیر لازم، 
شرایط دســتیابی به چهارمین قهرمانی آسیایی ایران را فراهم 
ســازد تا پس از کسب رتبه اولی در رنکینگ آسیایی آن هم به 

مدت 4 سال، جام قهرمانی آسیا به تهران برگردد.
دایی: امیدوارم در امارات قهرمان شویم

ســتاره فوتبال ایران امیدوار اســت که تیم ملی بتواند در 

امارات جام را بالای ســر برد. علی دایی، پیش کســوت فوتبال 
ایران یکی از مهمانان ویژه  مراســم قرعه کشــی جام ملت های 
آسیا در امارات بود.دایی در واکنش به این قرعه کشی اظهار کرد: 
صرف نظر از این که در هر گروهی قرار بگیریم شــانس اصلی 
صعود را خواهیم داشت. حریف ما مهم نیست و در هر شرایطی 
می توانیم به دور بعد صعود کنیم. جام ملت های آسیا 9 ماه دیگر 
شروع می شــود و جام جهانی بهترین فرصت برای آماده سازی 
تیم هــا خواهد بود.او درباره گروه ایران در روســیه گفت : ما در 
سخت ترین گروه قرار گرفته ایم اما در فوتبال احتمال هر چیزی 
وجود دارد. تیم ما بســیار خوب کار کرده و امیدوار هستیم که 
نتایج خوبی در روســیه کسب کنیم.دایی درباره جام ملت های 
آسیا 1996 که تیم   ملی فوتبال ایران در رده سوم جای گرفت 
بیان  کرد: در آن دوره بد شــانس بودیم. باید جام را بالای ســر 
می بردیم. بسیار آماده بودیم و می توانستیم هر تیمی را شکست 
دهیم. امیدوارم که این بار در امارات جام را بالای ســر ببریم و 

این آرزوی ما است.
قاسم پور: با کی روش یا بدون او 

شانس نخست قهرمانی هستیم
ابراهیم قاسم پور پیشکسوت فوتبال ایران معتقد است ایران 
شــانس نخست قهرمانی در جام ملت های آسیا است. او با بیان 
اینکه فکر می کنم قرعه ســاده ای برای ما رقم خورد،گفت:یمن 

که با ما هم گروه شده چهار سال است در جنگ به سر می برد و 
فکر نمی کنم تیم فوتبال منسجمی داشته باشد و احتمالا یک 
تیم برای این رقابت ها جمع می کنند. در این گروه تنها ممکن 
است عراق برای ما مشکل ساز شود. آنها با وجود درگیری های 
موجود در کشورشــان به دلیل نزدیکی فوتبالشان به ما، ممکن 
اســت مقابل ما مشکل آفرین شوند، همان طور که چند بار این 
کار را کرده اند.او در پاســخ به این ســؤال کــه چه تیمی هایی 
شــانس قهرمانی در این رقابت ها را دارند، گفت: ایران شــانس 
نخســت قهرمانی در جام ملت ها است. این اتفاق در صورتی که 
اتفاقات عجیب فوتبالی که قابل پیش بینی نیستند، رخ ندهند، 
به وقوع می پیوندد. همان طور که در رقابت های لیگ قهرمانان 
اروپا نتایجی رخ داد که کمتر کســی آن را پیش بینی می کرد.

پیشکســوت فوتبال ایران افزود: با شــرایطی که تیم ما دارد و 
بازیکنان ســال ها در کنار هم بازی کردند و شــناخت کافی از 
یکدیگر دارند، ایران شانس نخســت قهرمانی است. همچنین 
ژاپن، کره جنوبی، عربستان، استرالیا و عراق هم شانس قهرمانی 
دارند. او ادامه داد: مطمئنا کی روش تمام تلاشش را می کند که 
ایران در جام ملت های آســیا قهرمان شــود. درست یا غلط، با 
خوش شانسی یا بدون خوش شانسی، در کارنامه کی روش در تیم 
ملی دو صعــود به جام جهانی وجود دارد و تنها جای قهرمانی 
در جام ملت های آسیا خالی است. ایران در آسیا چه با کی روش 
و چه بدون کی روش شــانس اول قهرمانی اســت. ما به لحاظ 
استعداد و جمعیت شرایط خوبی داریم و باوجود سرمایه گذاری 
هنگفت کشــورهایی مانند چین و ژاپن، در بدترین شرایطمان 
هم این تیم ها را شکســت دادیم. مطمئن باشــید کی روش به 
دنبال این اســت که یک قهرمانی در جام ملت های آســیا در 

کارنامه خود داشته باشد.
مرفاوی: قهرمانی در جام ملت ها توقع زیادی نیست

صمد مرفاوی سرمربی استقلال خوزستان نیز در خصوص 
قرعه کشــی مسابقات جام ملت های آســیا و همگروهی مجدد 
ایران و عراق، گفت: ما نباید به فکر این باشیم که با چه تیم هایی 
همگروه شدیم، تیم ما تیم قدرتمندی است و فکر می کنم این 
بار دیگر باید به قهرمانی آسیا فکر کرد. خوشبختانه عراقی که 
دور قبل برای ما مشکل ساز شد این بار زودتر به پست تیم ملی 
خــورده و فکر می  کنم این بار ما بتوانیــم مدعی اصلی عنوان 
قهرمانی باشــیم.وی در پاسخ به این سؤال که آیا قهرمانی جام 
ملت ها توقع زیادی اســت، گفت: این توقع زیادی نیست و من 
معتقدم باید در بهترین ســطح شرایط ما پیش برود و به عنوان 

قهرمانی برسیم.

واکنش زهرا نعمتی به غیبت در انتخابات تیر وکمان

انتقاداتم خوشایند مسئولان فدراسیون نبود
قهرمان تیــر وکمان پارالمپیک بــه چرایی عدم 
با  تیراندازی  انتخاباتی فدراسیون  حضورش در مجمع 

کمان واکنش نشان داد.
در حالــی که انتخابات فدراســیون تیرانــدازی با کمان 
قرار اســت با تاخیر زیادی روز ســه شنبه هفته جاری برگزار 
شــود، غیبت زهرا نعمتی به عنوان نماینده ورزشکاران شک 
و شــبهه های زیادی را بــه وجود آورده اســت. اینکه چطور 
مطرح ترین قهرمان المپیکی و پارالمپیکی تیراندازی با کمان 
ایران نمی تواند در تعیین رئیس جدید فدراسیون تصمیم ساز 
باشد؛ به عقیده برخی به انتقادات اخیر او به مدیران فدراسیون 

برمی گردد.
در همین راســتا زهرا نعمتی، قهرمان 2 دوره پارالمپیک 
که این روزها خودش را برای بازی های آســیایی و پاراآسیایی 
آماده می کند، به ورزش ســه گفت: خودم هــم از این اتفاق 
تعجب کردم؛ اما شاید نظر من برای دوستان مهم نبوده که نام 
مرا به عنوان نماینده ورزشــکاران رد نکردند. من در 2 رویداد 
المپیک و پارالمپیک شرکت کردم و کارنامه ام مشخص است. 
صلاحدید دوستان این طور بوده و من هم نمی خواهم با چنین 
بحث هایی وارد حاشیه شــوم. فقط امیدوارم هر کسی سکان 
هدایت این فدراسیون را برعهده می گیرد، دلسوزانه این رشته 

را به سوی پیشرفت سوق دهد.
وی در پاسخ به این سؤال که غیبتش در مجمع انتخاباتی 
ارتباطی به انتقادات اخیرش از فدراســیون دارد، عنوان کرد: 
قطعا به این موضوع مرتبط اســت. اگر هم حرفی زده شــده، 
بــرای دفــاع از حقوق من بوده و فکر نمی کردم به کســی بر 
بخورد. همه ما حق داریم انتقاد کنیم؛ اما شــاید برای کسی 

خوشایند نباشد.
قهرمان 2 دوره پارالمپیک درباره مسابقات پیش رو گفت: 
من تمریناتم را برای حضور در هر 2 رویداد بازی های آسیایی 
و پاراآســیایی پیگیــری می کنم. حالا صلاحدید مســئولان 
اســت که من در بازی های آســیایی هم باشــم یــا خیر. در 
جریان تصمیم گیری ها نیســتم؛ اما تلاش خودم را می کنم تا 

رکوردهایم به سطحی برسد که در هر 2 رویداد موفق باشم.
نعمتــی در پایــان درباره اینکه مســئولان فدراســیون 
تیروکمان اعــلام کردند او به خاطر غیبــت در رکوردگیری 
شانسی برای حضور در بازی های آسیایی ندارد، افزود: همزمان 
با مسابقه ای که برگزار شد، من در اردوی تیم پارالمپیک بودم. 
البته جدا از این مسئله من در جریان قرار نگرفته بودم که قرار 
است مسابقه ای برگزار شود. در واقع اطلاعی به من نداده بودند 

که در رکوردگیری شرکت کنم.

طبق اعلام دبیر فدراســیون کشتی در مرحله نخست انتخابی تیم های ملی کشتی آزاد و فرنگی 10 نمونه 
دوپینگ مثبت اعلام شده است.

مرحله اول انتخابی تیم های ملی کشــتی فرنگی و آزاد اواخر فروردین ماه در ســالن شــهدای هفتم تیرماه برگزار شد 
تا نفرات برتر هر وزن به مرحله نهایی راه پیدا کنند.قرار اســت مرحله نهایی انتخابی تیم های ملی که جهت شــناخت ملی 
پوشــان برای حضور در مســابقات جهانی و بازی های آسیایی برگزار می شود، اواخر هفته جاری در سالن شهدای هفتم تیر 

پیگیری شود. 
دیروز رضا لایق، دبیر فدراسیون کشتی درباره اینکه چرا نام برخی از نفرات برتر مرحله نخست در لیست نفرات حاضر در 
مرحله نهایی نیست، گفت: طبق هماهنگی که با ستاد مبارزه با دوپینگ کشورمان داشتیم، در مرحله اول آزمایش دوپینگ 
از همه کشــتی گیران به عمل آمد. نتایج این آزمایش ها مشخص شــده و 10 نمونه در مجموع مثبت شده است. برای این 
افراد جلسه کمیته انضباطی برگزار و محرومیت به آنها ابلاغ شد. در ضمن با این وضعیت این 10 کشتی گیر نمی توانند در 

مرحله نهایی انتخابی حاضر شوند.
وی با اشــاره به سخت گیری برای مرحله نهایی انتخابی عنوان کرد: قرار است برای مرحله نهایی ماموران وادا)سازمان 
جهانی ضددوپینگ( در محل مســابقات حضور داشته باشند و تست بگیرند. نظارت ویژه ای روی بحث دوپینگ وجود دارد 

چون مسابقات انتخابی از اهمیت بالایی برای ما برخوردار است.
خبر دیگر از فدراسیون کشتی اینکه مسئولان این فدراسیون پس از چند روز در خصوص غیبت شان در جلسه با شیخ 
احمد رئیس شورای المپیک آسیا توضیحاتی را ارایه کردند. دیروز بنی تمیم نایب ریس فدراسیون کشتی گفت: دلیل خاصی 
نداشــت. با تفویض اختیاری که رســول خادم چندی پیش به بنده انجام داد، من باید در این جلسه حاضر می شدم اما نامه 

دعوت به این جلسه در حالی به دست من رسید که 20 دقیقه از شروع جلسه نیز گذشته بود.
نایب رئیس فدراسیون کشتی درباره علت دیر رسیدن این دعوتنامه نیز گفت: وزارت ورزش دعوتنامه را ارسال کرده بود 

اما در جریان چرخه اداری فدراسیون دیر به دست من رسید.

۱۰ دوپینگی در مرحله اول انتخابی تیم ملی کشتی!
مدیرعامل شــرکت توسعه می گوید که بر خلاف 
مطالب عنوان شــده وی نه بازنشســته است و نه 

دوتابعیتی.
حســن کریمی مدیرعامل شرکت توســعه و نگهداری 
اماکن ورزشی پس از چهار ماه حضور در ورزش، روز گذشته 
پاســخگوی خبرنــگاران بــود. وی در صحبت های خود به 
تشریح آخرین شرایط این شرکت و اتفاقات آن پرداخت که 

گزیده ای از آن در ادامه می آید:
* قصد احداث مجموعه ورزشی المپیک در شهر آفتاب 
را داریم. این مجموعه 430 هکتار مساحت دارد. ضمن اینکه 
در غرب استان تهران می خواهیم یک زمین ۷0 هکتاری را 

از دریاچه آزادی جدا کنیم.
* ما مسئولیت 596 پروژه را داریم. تاکنون 390 پروژه 
به نتیجه موردنظر رسیده، طوری که مورد بهره برداری قرار 
گرفته اســت. 226 پروژه هم در دســت احداث است که از 

میان آنها 60 پروژه تا دهه فجر به بهره برداری می رسد.
* درخصوص حضور کارگران افغانی در مجموعه ورزشی 
آزادی باید بگویم که کارگرهای افغان همه جا هســتند، به 
من بگویید کجا نیستند؟ مجموعه آزادی استثناء نیست اما 
بگویم هر بخش مســئولی دارد، کارگرانی که در آزادی کار 
می کنند، کارگر ما نیستند. مجموعه آزادی پیمانکارانی دارد 

و این افغانی ها هم کارگران آنها هستند. 

* 26 سال کارمند وزارت کشور بودم اما هنوز بازنشسته 
نشده ام، ضمن اینکه تابعیت هیچ کشوری را هم ندارم، شاید 
صحبت هایی که در این زمینه مطرح می شود به خاطر این 
است که همســر من فیلیپینی می باشد. البته وی 40 سال 

است که ایران زندگی می کند و پاسپورت ایرانی دارد. 
* هیــچ رانتی به آقازاده ها نداده ایم و تا زمانی که بنده 
در اینجا باشم این اتفاقات نخواهد افتاد. البته پروژه هایی در 
اختیار صندوق حمایت و فدراسیون ها قرار می گیرد که آن 
هم با قیمت کارشناسی شده از سوی کارشناس دادگستری 

صورت می گیرد و ما در مبلغ اعلام شده دخیل نیستیم. 
* حتماً تا دو ســال آینده آزادی از حالت آبکش خارج 
می شــود. این پروژه آنقدر مهم بود کــه آقای جهانگیری و 
نوبخت ورود کردند. بازسازی کامل آزادی ۷0 میلیارد تومان 
حداقل نیاز دارد که ما ســال گذشته 11 میلیارد داشتیم. 
قســمتی از بازسازی انجام شد و قســمتی مانده، راهی جز 

حفظ ورزشگاه نداریم. 
*امیدوارم تا پایان ســال 9۸ بازسازی کامل ورزشگاه 
آزادی انجام شــود اما اگر اعتبار ندهنــد، مجموعه از بین 
می رود. شــرکت توســعه یک مجموعه ورزشی نیست. من 
مجموعه آزادی را یک شهر می بینم که به یک شهردار نیاز 
دارد نه مدیر ورزشــی. من ورزشگاه آزادی را مثل یک زباله 

دان تحویل گرفتم.

مدیرعامل شرکت توسعه: نه بازنشسته هستم، نه دو تابعیتی

هیئت اجرایــی کمیته ملــی المپیک برای 
بودجه ای که به فدراسیون اختصاص داده می شود، 

کف و سقف تعیین کرد.
نشست هیئت اجرایی کمیته ملی المپیک با حضور 
اعضا برگزار شد که بحث بودجه محور اصلی این نشست 
را تشکیل داد.در این نشست تصویب شد که برای بودجه 
فدراســیون ها کف و سقف تعیین شــود به طوری که 
بودجه فدراســیون ها زیر 50 میلیون و بالای 2 میلیارد 

نباشد.
همچنین میزان بودجه فدراســیون ها مبنای سال 

گذشــته به اضافه 10 درصد و به اضافه هزینه ها ی اعزام به بازی های آســیایی و المپیک جوانان تعیین شــد. کمیته ملی 
المپیک قرار اســت روزهای آینده فهرســت بودجه خود را که شــامل هزینه های جاری و اعتبارات تخصیص داده شده به 

فدراسیون ها است را در سایت رسمی خود منتشر کند.
با توجه به جلسه ای هم که هفته گذشته اعضای هیئت اجرایی با نوبخت رئیس سازمان برنامه ریزی و بودجه داشتند ، 

نوبخت دستور داد 40 تا 60 درصد بودجه کمیته ملی المپیک تا قبل از بازی های آسیایی واریز شود.

کمیته ملی المپیک: بودجه فدراسیونی بالای 2 میلیارد نخواهد بود

بررسی مسیر ایران در جام ملت های فوتبال آسیا- 2019 امارات

فرصتی برای پایان دادن به طلسم 43 ساله قهرمانی در قاره کهن
قرعهکشیلیگهجدهم9خردادبرگزارمیشود

مدیر مسابقات سازمان لیگ فوتبال ایران اعلام کرد: پیشنهادهای سرمربیان 
درخصوص تمام موارد مســابقات لیگ برتر لحاظ می  شود.  سعید فتاحی اعلام 
کرد: هر ســال در پایان مسابقات لیگ برتر سازمان لیگ  جلسات هم اندیشی و 
آسیب شناســی مسابقات لیگ برتر را با حضور ســرمربیان لیگ برتری برگزار 
می کند. در این جلسه ها  نظرهای مربیان مختلف را می شنویم و در صورتی که 
این نظرها با قوانین مغایرتی نداشــته باشد نظرات این عزیزان را در فصل  آتی 
اعمال می کنیم.  وی افزود: در ضمن طبق اعلام قبلی سازمان لیگ، قرعه کشی 
لیگ برتر در این فصل دو ماه زودتر از شروع مسابقات برگزار  می شود و مراسم 

قرعه کشی 9 خرداد 139۷ برگزار خواهد شد. 
تابش:درخصوصسرمربیهنوزبهنتیجهقطعینرسیدهایم

سرپرست باشگاه سپاهان با  اشاره به برگزاری جلسات هیئت  مدیره گفت: 
درخصوص انتخاب ســرمربی تیم فوتبال هنوز به نتیجه قطعی نرســیدیم و به 
محض تصمیم گیری نهایی هیئت مدیره اعلام و اقدامات لازم را آغاز می کنیم. 
مســعود تابش اظهار کرد: به منظور انتخاب سرمربی برای تیم فوتبال در فصل 
بعد جلسات متعددی را با هیئت مدیره داشتیم که البته تاکنون نتیجه خاصی 
در بر نداشــته اســت. وی درخصوص گمانه زنی هایی که ایــن روزها در مورد 
گزینه های مربیگری سپاهان و برخی بازیکنان می شود، گفت: جدا از نتایج این 
فصل سپاهان یکی از تیم های مدعی و پر افتخار ایران است و طبیعی است که 
مربیان و بازیکنان زیادی علاقه داشــته باشند به سپاهان بیایند اما برای فصل 
بعد در مورد کادر فنی و بازیکنان هیچ تصمیمی گرفته نشده و بنابراین صحبتی 
نمی کنم.سرپرست باشگاه سپاهان افزود: برخی از بازیکنان تیم هنوز با سپاهان 
قرارداد دارند و برخی هم قرارداد آنها به اتمام رســیده اســت که بعد از معرفی 

سرمربی با توجه به لیستی که وی خواهد داد وارد مذاکره با آنها خواهیم شد.
مرفاویسرمربیجدیداستقلالخوزستان

صمد مرفاوی، سرمربی سابق استقلال تهران و صبای قم با عقد قراردادی 
هدایت استقلال خوزستان را در لیگ هجدهم بر عهده گرفت.مرفاوی در حالی 
جایگزین عبدالله ویســی شد که این مربی توانسته بود استقلال خوزستان را از 
ســقوط به لیگ یک نجات دهد.انتقال مرفاوی به استقلال خوزستان نخستین 
تغییر نیمکت تیم های لیگ برتری برای فصل 9۷ – 9۸ است.مرفاوی درخصوص 
انتخابش به عنوان ســرمربی تیم فوتبال استقلال خوزستان، اظهار داشت: من 
خودم خوزستانی هستم و متعلق به این استان به همین دلیل به اینجا آمدم تا 
دینم را به استانم ادا کنم. ان شاءالله که شرایط این تیم بهتر شود و باید با تلاش 
و پشــتکار و حمایت که مسئولان باشگاه انجام می دهند استقلال را به شرایط 
خوبش برسانیم. وی درخصوص اینکه آیا مشکلات مالی فصل گذشته در فصل 
آینده تکرار می شــود یا خیر، گفت: در هر صورت مسئولان باشگاه می خواهند 
تیم داری کنند و برنامه هایی دارند. ان شاءالله که برنامه ها عمل شود و همه چیز 
خوب پیش برود.ســرمربی جدید استقلال خوزستان درخصوص اینکه آیا قولی 
به مسئولان این باشگاه داده است یا خیر، گفت: من قولی نداده ام و هر صحبتی 

بین من و باشگاه انجام شده در حد معقول و منطقی بوده است.
قضاوتداورانژاپنیدردیدارالجزیرهاماراتوپرسپولیس

از ســوی کنفدراسیون فوتبال آسیا اســامی داوران دیدار الجزیره امارات و 
پرسپولیس مشخص شد.بازی دو تیم الجزیره امارات و پرسپولیس از مرحله یک 
هشتم نهایی رقابت های لیگ قهرمانان آسیا 201۸ روز دوشنبه 1۷ اردیبهشت 
ماه ساعت 20 در حالی در ابوظبی برگزار می شود که تیم داوری از کشور ژاپن 
قضاوت این بازی را بر عهده دارد.داور وسط: کیمورا هیرویوکی، کمک اول: کارا 

کامی ساتوشی و کمک دوم:میهارا جو.
بازگشتنیماربهپاریس

ســتاره تیم ملی فوتبال برزیل به پاریس بازگشــت تا مراحل درمان خود 
را زیر نظر باشگاه پاری ســن  ژرمن پشت سر بگذارد. نیمار، ستاره برزیلی پاری 
 سن  ژرمن چند هفته پیش به خاطر آسیب دیدگی که داشت زیر تیغ جراحان 
قرار گرفت. نیمار مراحل اولیه درمان خود را در کشــورش برزیل پشــت ســر 
گذاشت. او به پاریس بازگشت تا زیر نظر باشگاه پاری  سن  ژرمن مراحل درمان 
خود را پشت سر بگذارد.این بازیکن برزیلی تا پایان فصل جاری نمی تواند برای 
پاری  ســن  ژرمن به میدان برود اما بســیار امیدوار است که قبل از جام جهانی 
201۸ برزیل به شــرایط خوب بدنی برســد تا با تیم   ملی فوتبال کشورش در 
این رقابت بزرگ بدرخشــد. نیمار در تابستان سال قبل با 222 میلیون یورو به 
پاری  ســن  ژرمن پیوست. او نتوانست در این تیم فرانسوی انتظارات را برآورده 
 کند و خبرهای زیادی درباره جدایی او و بازگشتش به فوتبال  اسپانیا به گوش 

می رسد.
ویسی:خواستندآخرینضربهراهمبزنند

عبدالله ویســی سرمربی برکنار شده تیم فوتبال استقلال خوزستان درباره 
کنار گذاشته شدن از تیم استقلال خوزستان، گفت: اصلا از این موضوع ناراحت 
نیستم زیرا من یک مربی حرفه ای هستم. تنها از مسئولان این باشگاه می خواهم 
کــه حق و حقوق من را پرداخت کنند چرا کــه تاکنون یک ریال هم دریافت 
نکرده ام. ویســی تاکید کرد: من به هیچ عنوان دیگر با سلطانی کار نمی کردم و 
به نظرم او با مصاحبه هایی که درمورد من داشــت، تنها می خواست خودش را 
معروف کند و به مردم بشناساند. در هر صورت از اینکه من را کنار گذاشته اند، 
ناراحت نیستم و به نظرم اگر بروم و کشاورزی کنم، بهتر است تا با سلطانی کار 
کنم. به نظر من سلطانی در حد نام فوتبال خوزستان نیست.وی خاطرنشان کرد: 
بــدون اینکه حق و حقوق من را بدهنــد، به من گفته اند که خانه ای که در آن 
هســتم و متعلق به باشگاه است را تخلیه کنم و می خواهم بدانم بر چه اساسی 
این گونه به من می گویند و پیش خودشان چه فکری کرده اند که این گونه با من 
رفتار می کنند.ویســی گفت: با توجه به اینکه خود مدیرعامل و اعضای هیئت 
مدیره ماندنی نیســتند، تصمیم گرفتند با برکناری من و اینکه خانه  را تخلیه 
کنم، آخرین ضربه را به من بزنند ولی نمی دانند که ویســی پا پس نمی کشــد 
و مرد روزهای ســخت اســت.وی گفت: من در حال حاضر چهار پیشنهاد دارم 
ولی واقعا دوســت داشتم تنها به خوزستان کمک کنم و تاکید می کنم از رفتار 
مســئولان باشگاه استقلال خوزســتان و تصمیم های این چنینی آنها متعجب 

هستم.
غیبتقطعیتیمملیایراندرکوپاآمریکا

با اعلام رسمی مســئولان برگزاری مسابقات فوتبال کوپا آمریکا، تیم ملی 
فوتبال ایران در این رقابت ها غایب خواهد بود.

قرار است مسابقات کوپا آمریکا در سال 2019 با حضور تیم های آمریکایی و 
آسیایی به میزبانی برزیل برگزار  شود.پیش از این از قاره آسیا گمانه زنی هایی از 
دعوت تیم ملی فوتبال ایران به عنوان بهترین تیم آسیا در این رقابت ها صورت 
گرفته بود ولی با اعلام رســمی کنفدراسیون فوتبال آمریکای جنوبی، خبری از 
حضور ملی پوشان ایران در این رقابت ها نیست. خبرگزاری اسپانیایی »افه« در 
این ارتباط خبری را منتشــر و اعلام کرد قطر و ژاپن دو کشوری هستند که از 
قاره آســیا در کوپا آمریکا حضور خواهند داشــت. قطر برای اولین بار است که 
شــرکت در این مســابقات را تجربه خواهد کرد. این در حالی اســت که گفته 
می شد ملاک دعوت تیم ها، جایگاه آنها در رده بندی فیفا است و در این صورت، 
ایران باید به این مسابقات دعوت می شده است.کارلوس کی روش سرمربی تیم 

ملی هم حضور در این مسابقات را حق ایران دانسته بود.
درویش:کارقلیزادهباشارلوابلژیکتمامشدهاست

مدیرعامل باشــگاه سایپا می گوید کار حضور علی قلی زاده بازیکن این تیم 
برای حضور در تیم شــارلوا بلژیک به احتمال زیاد تمام شده است.رضا درویش 
درخصوص آســیایی شدن سایپا بعد از قهرمانی استقلال در جام حذفی با بیان 
مطلب فوق گفت: حقمان این بود که امســال آسیایی شویم. ما در جدول لیگ 
برتر با تیم ســوم هم امتیاز بودیم و با تیم دوم هم یک امتیاز اختلاف داشتیم. 
شاید اگر بازیکنان ما دقت می کردند می توانستیم نایب قهرمان هم بشویم. وی با  
اشاره به برنامه های باشگاه برای فصل آینده تاکید کرد: علی دایی برای حضور در 
مراسم قرعه کشی جام ملت های آسیا به دوبی رفته بود. قرار است این هفته با او 
جلسه ای بگذاریم و برنامه هایش را در ارتباط با جذب بازیکنان جدید و چگونگی 
کار بگیریم. فصل آینده مسابقات بسیار فشرده می شود چون هم جام ملت های 
آســیا را داریم و هم بازی های آســیایی اندونزی. قطعا از تیم سایپا بازیکنانی 
به تیم امید دعوت می شــوند. ضمن اینکه باید در لیــگ برتر، لیگ قهرمانان 
آســیا و جام حذفی هم حاضر باشــیم. دایی باید طــوری برنامه ریزی کند که 
تحمل بازی های سنگین را داشته باشیم. مدیرعامل باشگاه سایپا درباره وضعیت 
قرارداد بازیکنان این تیم، تصریح کرد: به جز علی قلی زاده، ســایر بازیکنان ما 
قرارداد دارند و در تیم می مانند. درویش در پاســخ به این ســؤال که آیا حضور 
علی قلی زاده در شارلوای بلژیک قطعی شده است؟ گفت: احتمال زیاد قلی زاده 
ســال آینده در شارلوا خواهد بود و کارش با این باشــگاه تمام شده است.وی 
همچنین در پاسخ به سؤالی درباره وضعیت مهدی ترابی و احتمال سرباز شدن 
این بازیکن هم یادآور شد: با ترابی صحبتی نداشته ایم و او در تیم می ماند. اگر 
هم پیشنهاد خوب اروپایی برای ترابی برسد، جلوی موفقیتش را نمی گیریم اما 

تا الان که پیشنهاد اروپایی برای ترابی نیامده است.
سیمئونهنقرهداغشد

کمیته انضباطی یوفا، دیگو ســیمئونه سرمربی تیم فوتبال آتلتیکو مادرید 
توســط یوفا را نقره داغ کرد. ســیمئونه در دیدار رفت مقابل آرســنال در دور 
رفت مرحله نیمه نهایی لیگ اروپا از زمین بازی اخراج شد و در دیدار برگشت 
هم محروم بود.بر این اســاس این سرمربی آرژانتینی دیدار فینال تیمش مقابل 
مارســی را هم از دست خواهد داد.یوفا همچنین این سرمربی آرژانتینی را 10 

هزار یورو جریمه کرده است.

صفحه9
یکشنبه۱۶اردیبهشت۱۳9۷

۱9شعبان۱4۳9-شماره۲۱۸9۸

برنامهدیدارهایمرحلهیکهشتمنهاییلیگقهرمانانآسیا
دوشنبه 17 اردیبهشت 1397

* الجزیره امارات ........................................................... پرسپولیس تهران)ساعت20(
* السد قطر ................................................................ الاهلی عربستان)ساعت20:45(

سهشنبه 18 اردیبهشت 1397
* ذوب آهن اصفهان ..................................................... استقلال تهران)ساعت19:15(
* العین امارات ................................................................ الدحیل قطر)ساعت 20:45(

دوشنبه 24 اردیبهشت 1397
* پرسپولیس تهران ...................................................... الجزیره امارات)ساعت19:30(
* الاهلی عربستان ................................................................ السد قطر)ساعت22:10(

سهشنبه 25 اردیبهشت 1397
* استقلال تهران ..................................................... ذوب آهن اصفهان)ساعت20:45(
* الدحیل قطر......................................................................... العین امارات)ساعت20(

برنامهپخشزندهورزشازتلویزیون
یکشنبه 16 اردیبهشت 1397

هفته 37 لیگ برتر انگلیس
*چلسی ............................................................... لیورپول)ساعت20 - شبکه ورزش(

*کشتی آزاد قهرمانی اروپا در روسیه)ساعت22 - شبکه ورزش(
هفته 36 لالیگا اسپانیا

*بارسلونا .................................................... رئال مادرید)ساعت 23:15 - شبکه سه(

فیناللیگقهرماناناروپا

فیناللیگاروپا

شنبه 5 خرداد 1397
*رئال مادرید اسپانیا ............................................. لیورپول انگلیس)ساعت 23:15(

چهارشنبه 26 اردیبهشت 1397
*مارسی فرانسه ............................................ اتلتیکومادرید اسپانیا)ساعت 23:15(

تیــم ملی پینگ پنگ ایران بــا صعود به فینال 
جدول حذفی دسته دو توانست جواز حضور در دسته 

یک جهان را به دست آورد.
در مرحله نیمه نهایی جدول حذفی مســابقات پینگ 
پنگ تیمی قهرمانی جهان، تیم ملی ایران برابر اوکراین قرار 
گرفت که با نتیجه 3 بر یک پیروز شــد و توانست به دسته 
یک جهان صعود کند. تیم هایی که به فینال جدول حذفی 
صعود می کنند جواز حضور در دسته یک جهان را به دست 
می آورند که ایران با صعود به فینال توانســت به دسته یک 
جهان صعود کند و حالا باید برای کســب مقام 25 جهان 
رقابت کند.تیم ملی ایران با ترکیب نوشاد و نیما عالمیان و 
افشین نوروزی برابر اوکراین بازی کرد که نیما عالمیان بازی 
خود را واگذار کرد و نوشاد عالمیان در دو بازی و نوروزی در 

یک بازی به پیروزی رسیدند.
تیــم ملی ایران برای نخســتین مرتبه بعــد از انقلاب 

اسلامی به دسته یک جهان صعود می کند.
* نتایج ملی پوشان به شرح زیر است:

 نیما عالمیان صفر ......................................................... لی کو 3
نوشاد عالمیان 3.......................................... یوروسلاو مودنکو 2
افشین نوروزی3 ...................................................... پریشچیپا 2
نوشاد عالمیان 3 ............................................................ لی کو 1

صعود تیم ملی پینگ پنگ به مسابقات دسته یک جهان
تیم ملی فوتبال ایران از امروز برای جام جهانی به صورت رسمی کارش 
را آغاز کرد، راهی که در نهایت به جام جهانی و بازی های دشــوار تیم ملی 

ختم می شود.
 روز جمعه گذشته سایت فدراســیون فوتبال اعلام کرد که از شنبه )دیروز( فاز 
نخســت اردوی نهایی تیم ملی برای حضور در جام جهانی آغاز می شود، اردویی که 
از عصر دیروز با حضور پنج بازیکن )شامل یک بازیکن مصدوم( در پک آغاز شد. این 
اردو در نهایت به اردوی ترکیه و در نهایت به سفر تیم ملی در روسیه ختم می شود 
اما آنچه نگران کننده به نظر می رسد استارت تیم ملی با بازیکنانی بسیار محدود است.

یک ســال و نیم پیش کارلوس کی روش با پیش بینی چنین روزی از فدراسیون 
فوتبال خواست با ارسال نامه ای به کنفدراسیون فوتبال آسیا، زمان بازی های مرحله 
یک هشــتم لیگ قهرمانان آســیا را برای کمک به تیم های آســیایی حاضر در جام 
جهانی تغییر دهد اما با وجود ارســال این نامه از ســوی فدراســیون فوتبال ایران، 
AFC زیر بار این پیشــنهاد نرفت تا به قول ســرمربی تیم ملی کنفدراسیون فوتبال 

آسیا »خالق« مشکلی باشــد که این روزها برای تیم ملی دردسرهای فراوانی ایجاد 
کرده است.

البته در میان تیم های آسیایی بیشترین دود لجبازی کنفدراسیون فوتبال آسیا با 
پیشنهاد ایران به چشم تیم ملی ایران رفت چرا که دیگر تقریبا دیگر تیم های آسیایی 
حاضــر در جام جهانی کار خود را بدون مشــکل پیش می برند. عربســتان از امروز 
اردوی خود را با 2۷ بازیکن در اسپانیا آغاز کرد. استرالیا بدون بازیکن درگیر در لیگ 
قهرمانان آسیا مشکلی برای آماده سازی بازیکنانش ندارد. این تیم نه تنها نماینده ای 
در مرحله یک هشتم لیگ قهرمانان ندارد بلکه در فهرست این تیم تنها سه بازیکن 
در لیگ  داخلی بازی می کنند. ژاپن هم تنها دو بازیکن از تیم کاشــیما آنتلرز - تنها 
تیم ژاپنی مرحله یک هشتم لیگ قهرمانان- دارد و تیم ملی این کشور هم مشکلی 

برای آماده سازی تیمش نمی بیند.
در این بین تیم ملی ایران مجبور است به خاطر مشکلی که ای اف سی ایجاد کرده 
و برخلاف حرف هایی که همیشه درباره در اولویت بودن تیم ملی ایران در سال جام 
جهانی در داخل مطرح می شود، کارش را با پنج بازیکن آغاز کند و بدتر از آن اینکه 
با توجه به درگیر بودن ســه تیم ایرانی در لیگ قهرمانان آسیا )به خاطر برنامه ریزی 
ضعیف AFC(، کادر فنی تیم ملی برای پیدا کردن یازده بازیکن برای بازی دوســتانه 
برابر ازبکستان هم با مشکلات و دردسرهای زیادی روبه رو است و مشخص نیست که 

29 اردیبهشت با چه ترکیبی به مصاف تیم ملی ازبکستان خواهد رفت.
در شــرایطی که کنفدراسیون فوتبال آفریقا برای کمک به آماده سازی تیم های 
آفریقایی حاضر در جام جهانی به هر یک از این کشــورها مبلغ 500 هزار پرداخت 
کرده، همتای آســیایی اش برای تقویت نمایندگانش یک پیشــنهاد ساده و عملی را 
نپذیرفته تا این چنین تیم ملی ایران با مشــکل بزرگی برای آماده سازی خودش در 

چهل روز مانده تا جام جهانی روبه رو شود.

مشکلی که کنفدراسیون فوتبال آسیا برای ایران خلق کرد
کیروشبرایبازیباازبکستان

۱۱بازیکنندارد!

خبرهایخوشرئیسفدراسیون
برایشطرنجبازان

رئیس فدراسیون شــطرنج می گوید که یک مربی هلندی و یک مربی 
چینی در این ماه به ایران خواهند آمد.

مهرداد پهلوان زاده در خصوص جذب مربی برای شطرنج بازان ایرانی اظهار کرد: 
هفته آینده یعنی 22 اردیبهشت ماه ایوان سکلوف هلندی به ایران خواهد آمد. این 
مربی در دو ســال گذشته هم با شــطرنج بازان ایران کار کرده است. علاوه برآن یک 
مربی چینی هــم در این ماه به ایران خواهد آمد.او ادامه داد: با کمیته ملی المپیک 
مذاکراتی برای جذب مربی داشــتیم، صالحی امیری مساعدت کرد تا بتوانیم مربیان 
خوبی برای بچه ها به خدمت بگیریم.رئیس فدراســیون شطرنج در خصوص اعزام به 
مســابقات پیش رو گفت: مسابقات جام راه ابرایشم چین را در خردادماه داریم. برای 
این منظور ســه شــطرنج باز ایرانی اعزام خواهند شد و در آن جا مهمان هستند. در 
مسابقات جام ملت های آسیا در بنگلادش )تیر( و المپیاد تیمی جهان در گرجستان 
)23 شهریور( تیم ملی زنان و مردان با ترکیب 5 نفره اعزام خواهند شد.وی در پایان 
در مورد بدهی ها و مشــکلات مالی فدراســیون خاطرنشان کرد: مشکلات حل شد. 

تقریبا دیگر مشکل قابل ذکری وجود ندارد.

مدیر پیشین مجموعه ورزشی آزادی به اظهارات مدیرعامل شرکت توسعه و نگهداری اماکن ورزشی درخصوص 
این مجموعه ورزشی واکنش نشان داد.

سید حسن طباطبایی در واکنش به اظهارات حسن کریمی مدیرعامل شرکت توسعه و نگهداری اماکن ورزشی پیرامون شرایط 
مجموعه ورزشی آزادی اظهار داشت: من هر جا که بودم و از آنجا رفتم، سعی کرده ام که چیزی از گذشته نگویم، اما جهت روشن 
شــدن افکار عمومی علی رغم میل باطنی ام باید به یک ســری نکات اشاره کنم. شروع مقاوم سازی ورزشگاه 100 هزار نفری پس 
از 4۷ ســال، صندلی گذاری طبقه دوم، بازسازی سقف و نور سالن 12 هزار نفری، نوسازی جایگاه خبرنگاران ورزشگاه 100 هزار 
نفری و ساخت میکسدزون از جمله کارهای مهمی بود که در یک سال و نیم حضورم در آزادی انجام دادم. اگر تمام اینها آن هم 

در کمتر از 1.5 سال با وجود تنگناهای مالی کار نیست، بنده حرفی ندارم.
وی درباره قطع 13 هزار اصله درخت در مجموعه آزادی و جریمه 14۷ میلیاردی شهرداری گفت: این برای یک دوره 20، 25 

ساله است، نه 1.5 سال حضور بنده. اتفاقاً در زمان حضورم در مدیریت مجموعه آزادی 3500 درخت کاشته شد.
مدیر پیشــین مجموعه ورزشــی آزادی ادامه داد: اعتقادم بر این است که مشکلات در آزادی بسیار بوده و همه باید دست به 
دست هم دهند تا ان شاالله مدیریت جدید در این مجموعه موفق باشد، در مدت زمان 1.5 سال حضورم در آزادی تمام توانم را به 

کار گرفتم، اگر با این حال کم  و کسری بوده امیدوارم دوستان به بزرگواری خود ببخشند!
طباطبایی در پایان عنوان کرد: شخص مسعود سلطانی فر وزیر ورزش و جوانان بهتر از هر کسی در جریان مشکلات و کارهای 
انجام شــده در ورزشگاه آزادی است. حقیقتا تمایلی به صحبت کردن درباره آزادی نداشتم، همان گونه که پس از جدایی از این 
مجموعه تا به امروز یک مصاحبه انجام نداده ام، ولی صحبت های امروز)دیروز( مدیرعامل شرکت توسعه و تماس دوستان رسانه ای 

مرا مجبور کرد به این موارد کوچک اشاره کنم تا حداقل افکار عمومی قضاوت درستی نسبت به اتفاقات آزادی داشته باشند.

توضیح رئیس فدراسیون درباره درگیری در واترپلو واکنش مدیر سابق ورزشگاه آزادی به اظهارات مدیرعامل شرکت توسعه
رئیس فدراسیون شنا، شــیرجه و واترپلو گفت: تصمیمی که فدراسیون شنا درباره اتفاقات دیدار سایپا و نفت 

امیدیه گرفت، کاملا قانونی بود.
مسابقات سوپرلیگ واترپلو برای اولین بار با حضور تیم های برتر لیگ برتر و لیگ دسته اول این رشته طی 3 روز در استخر 
شهید شیرودی برگزار شد. در روز پایانی این رقابت ها و در حالی که سایپا شانس نخست قهرمانی محسوب می شد، مسابقه این 
تیم با نفت امیدیه به جنجال کشیده شد و بازی نیمه تمام ماند.فدراسیون شنا هم خیلی سریع 2 تیم را طبق قانون دیسکالیفه 
و از جدول مســابقات خارج کرد. این تصمیم با اعتراض مسئولان 2 تیم به ویژه سایپایی ها همراه بوده که معتقدند بازیکنان این 
تیم در درگیری نقشــی نداشتند.خوش نظر، مدیر ورزشی باشگاه سایپا نیز تهدید کرده در صورت عدم رسیدگی به اعتراض این 
تیم آنها قصد دارند به فینا)فدراسیون جهانی شنا( شکایت کنند. در همین راستا با محسن رضوانی، رئیس فدراسیون شنا، شیرجه 
و واترپلو گفت: رای اعلام شده کاملا بر اساس قانون اعلام شده است. 2 تیم بیش از 15 دقیقه بیرون از آب بودند و داور مسابقه 
بازیکنان را به بازگشت دعوت کرد؛ اما آنها نیامدند و بدین ترتیب بازی نیمه تمام ماند. قانون می گوید در این شرایط 2 تیم باید 

دیسکالیفه شوند.

زوران کاستاراتویچ سرمربی سابق تیم ملی مونته 
نگرو هدایت تیم ملی هندبال مردان ایران را بر عهده 

گرفت.
کاستاراتویچ قرار اســت علاوه بر تیم ملی بزرگسالان بر 
روی تیم های جوانان و نوجوانان ایران نیز نظارت داشته باشد. 

این مربی اهل مقدونیه در ســال 2014 با تیم باشگاه الجیش 
قطر قهرمان آسیا شد و با همین تیم نیز در مسابقات قهرمانی 
باشگاههای جهان به مقام چهارم رسید.کاستاراتویچ 56 ساله 
در سابقه خود، ســرمربیگری تیم واردار مقدونیه که دو دوره 

قهرمان اروپا شد را نیز دارد.

کاستاراتویچمقدونیهایسرمربیجدیدتیمملیهندبال

حدیث دشت عشق

 شهید »حســن ریخته گران« سال 1339 
در محلة »ملک« اصفهان دیده به جهان گشود. 
به خاطــر حس کنجکاوي عجیبي که داشــت 
همیشه مورد علاقه و لطف دیگران بود و در زمرة  
ممتازترین  شاگردان  مدرسه به  شمار مي رفت. 
او در رشتة زمین شناسي دانشگاه شیراز مشغول 
به تحصیل شد. در طول مدت دانشجویي دست 
از فعالیتهاي اســلامي برنداشت و با همکاري با 

انجمن اسلامي دانشگاه به افشاي ماهیت گروهکهاي روسي - آمریکائي پرداخت. 
با تعطیلی  دانشگاهها که خود او نیز در این رابطه همت گماشت به جهاد سازندگي 
روي آورد و از نزدیک با محرومیت مردم روستاها که خود را جزئي از آنان مي دانست 
همنشــین شد.  »ریخته گران« به عضویت سپاه شیراز در آمد و به عنوان یکي از 
مربیــان نظامي به فعالیت پرداخت. یکــي از اقدامات او در این زمینه  آموزش  و 
اعزام بیش از دوهزار نفر از نیروهاي  مردمي و ســپاهي  به جبهه هاي  نبرد بود.  
در آبادان فرماندهي سه قبضه خمپارة 120 میلیمتري را به عهده گرفت و بر اثر 
اصابت ترکش  خمپاره  مجروح  شد. بار دوم به جبهة میمک اعزام شد و بار سوم 
در آخرین مأموریتش در جبهة سوسنگرد در حالي که فرماندهي عملیات را بر عهده 
داشت در طریق الله این ره صد ساله را یک  شبه پیمود و به معشوقش پیوست . شب 
شنبه 26 / 6/ 60 گروه اعزامي را در مقر جمع  و آنان را براي حمله سازماندهي 
کرد. حمله آغاز و درگیري سختي شروع شد و شهید »ریخته گران« در نخستین  
لحظات  صبح  روز  بعد در حالي که  با  کلماتي  دلنشــین  به  نیروهاي  اســلام 
روحیه  مي داد  مورد اصابت گلوله  قرار گرفت و شربت  شهادت  نوشید و پیکر 
پاک او پس از ۷0 روز از کربلاي  سوسنگرد  به اصفهان انتقال  یافت  و به خاک  
سپرده  شد . بخشی از وصیت نامه شهید: قبل از هر چیز خدا را شکر می کنم  که  
چنین  لیاقت و شایســتگی، یعنی قرار گرفتن در خط  خود و جهاد در راهش را 
نصیب  من کرد و از خدا می خواهم در این  راه  مقدس ثابت قدم و با نیت خالص 
باشم. لحظه  ورودم  به سپاه نقطه عطفی  بود در زندگی ام  و احساس کردم افق  
تازه ای  به رویم  گشــوده  شــده، چرا  که محیط  مناسبی برای  پرورش و شکوفا 
شــدن اســتعدادهای عالی نهفته در وجودم بود. من این راه مقدس را آگاهانه و 
عاشقانه انتخاب کردم و با یاری خدا تا مرحله نهایی پیش می روم....حالا در جبهه 

همان محلی که خون با عقیده پیوند می خورد هستم.

به یاد سردار شهید »حسن ریخته گران«

با یاری خدا تا مرحله نهایی پیش می روم...!


